

東華三院辛亥年總理中學2016至2017度家長通訊第86號  
「LAC馬來西亞遊學團取錄通知書」

敬啟者：感謝 貴家長對LAC馬來西亞遊學團的支持， 貴子弟已被取錄參加是項交流活動。是次活動經招標程序遴選後，由香港永安旅遊有限公司承辦。有關詳情如下：

日期	馬來西亞遊學團：2017年7月1至4日(4日3夜) 出發前簡介會：2017年6月23日下午6時正(暫定)
行程	馬六甲：荷蘭紅屋、鄭和博物館、馬六甲河、馬六甲顛倒屋。吉隆坡：阿羅食街、黑風洞、皇家雪蘭莪錫器工坊(包括錫器DIY)、千禧紀念廣場、粉紅水上清真寺、首相府、雙子塔、半天學校交流(史里肯邦安中學)。
費用	<b>港幣 4,680 元正 (見備註 1)</b> 符合資格者可申請以下基金津貼： <b>賽馬會全方位學習基金津貼(見備註 2)</b> a. 獲批書簿津貼半額學生可獲資助最多 2,500 元 <b>2,180 元</b> b. 獲批書簿津貼額學生或綜援可獲資助最多 3,500 元 <b>1,180 元</b> <b>需付費用</b>
備註	1. 費用包括食宿、交通、參觀入場門票、領隊收費、離境稅及團體旅遊保險。 2. 以上津貼款項只作初步參考，實際費用須得到津貼基金批核，方可作實，否則須付原價。 3. 請於 <b>2017年5月17日(星期三)</b> 或之前以劃線支票形式付遊學團團費(支票抬頭為「東華三院辛亥年總理中學法團校董會」)。 4. 參加者須預備有效的旅遊證件(未領有特區護照者請盡快申請；已持有特區護照者請檢查護照有效日期，即2018年1月4日或以後)。 5. 交回護照副本(有相片部份)。 6. 參加者必須出席活動簡介會。

如有查詢，可致電 24645220 聯絡陳惠琴老師。請於 2017年5月16日(星期二)前填妥下面回條，連同護照副本(有相片部份)及劃線支票交回陳惠琴老師。

此致

貴家長

周慶中校長啟

2017年5月12日

東華三院辛亥年總理中學2016至2017年度家長通訊第86號

「LAC馬來西亞遊學團取錄通知書」

回條(請於5月16日星期二或之前交回陳惠琴老師)

敬覆者：頃接來函，知悉敝子弟已被取錄參加LAC馬來西亞遊學團，定當叮囑敝子弟交回護照副本(有相片部份)，及於2017年5月16日(星期二)將遊學團團費 \$ «AutoMergeField» 以劃線支票形式(支票抬頭為「東華三院辛亥年總理中學法團校董會」)交回負責老師，以支付上述活動收費，敬希查照。

此覆

東華三院辛亥年總理中學校長

學生姓名： «姓名»  
班別： «Class» ( «No» )  
家長簽署：  
聯絡電話：

2017年5月 日

## TWGHs Sun Hoi Directors' College 2016-2017 Letter to Parents No.86

### LAC Study Tour to Malaysia Acceptance Notification

Dear Parents,

12<sup>th</sup> May, 2017

Overseas exposure has become an essential part of school life in terms of developing students to think globally and act sympathetically. It is also a great opportunity for arousing students' interest in learning English in authentic context. To provide students with such a valuable learning experience, the Language Across the Curriculum Committee (LAC Committee) is planning an overseas study tour to Malaysia which aims to expose students to an English speaking environment and increase their interest in foreign cultures. Our schedule includes visiting SMK Seri Kembangan Secondary School – an elite institute in Malaysia which obtains outstanding achievements in both academic and leadership development.

Please kindly note that your child has been shortlisted for the LAC Study Tour to Malaysia. After the tender procedure, Hong Kong Wing On Travel Service Ltd. will be responsible for the study tour. The details of the tour are as follows:

Date	LAC Study Tour to Malaysia : 1-7-2017 to 4-7-2017 (4 days 3 nights) Pre-trip briefing session : 23 <sup>rd</sup> June, 2017 at 6:00p.m. (tentative)	
Itinerary	Malacca City: Stadthuys, Cheng Ho Cultural Museum, Malacca River, Upside Down House Melaka. Kuala Lumpur: Jalan Alor, Batu Caves, Royal Selangor, Millennium Square, Masjid Putra, Perdana Putra, Petronas Twin Towers or University campus visit. Selangor: SMK Seri Kembangan.	
Tour Fee	<b>HK\$4,680 (Tour Fee)</b> The Subsidy Funds Requirements are as follows: <u>Jockey Fund Life-wide Learning Fund</u> a. Students currently in receipt of half grant provided by SFAA: \$2,500 b. Students currently in receipt of full grant provided by SFAA or CSSA: \$3,500	<b>Amount</b>  <b>\$2,180</b> <b>\$1,180</b>
Remarks	1. Tour fee covers all meals, accommodation, transportation, admission tickets, service charge, departure tax and group travel insurance. 2. The subsidies above are only for your reference. 3. Please pay the tour fee by cheque on <b>16<sup>th</sup> May, 2017</b> . Payment by cheque should be made payable to “ <b>The IMC of TWGHs Sun Hoi Directors' College</b> ”. 4. All students must hold a passport or a valid travel document. Please note that the validity of these documents must not be less than 6 months on arrival at Malaysia. 5. For students: please hand in a photocopy of your passport (page with your photo). 6. Participants are required to attend briefing sessions prior to departure.	

Should you have any questions concerning the captioned tour, please contact Ms. Chan Wai Kam at 24645220. Please return the reply-slip below together with the photocopies of the student's passport (page with your photo) or valid document on 16<sup>th</sup> May, 2017 to Ms Chan Wai Kam and the tour fare will be collected by cheque on 16<sup>th</sup> May, 2017.

Yours faithfully,

Chow Hing-chung

Principal

## TWGHs Sun Hoi Directors' College 2016-2017 Letter to Parent No.86

### LAC Study Tour to Malaysia Acceptance Notification

#### Reply Slip

(Please return this slip and the photocopies of your child's passport (page with your photo) to Ms. Chan Wai Kam on 16<sup>th</sup> May, 2017)

I have read the above information about the LAC study tour to Malaysia and agree to pay the tour fare \$«AutoMergeField» by cheque on 16<sup>th</sup> May, 2017.

Student's Name: «Name»

Class: «Class» ( «No» )

Parent's Signature:

Date: